
Škola budúcnosti 

 

„Ako bude vypadať škola v budúcnosti?“ spýtala sa pani učiteľka na hodine. Prvé, čo mi 

prebehlo hlavou, bolo: ,,Ako to mám vedieť?“ Ale hneď som si odpovedala. 

Presne viem, ako bude škola v budúcnosti vypadať. Asi takto: Bude to veľká oranžovo-žltá 

budova s trochou červenej. Bude mať červeno-hnedú strechu tvorenú zo železných 

(kovových) škridiel. Nad hlavným vchodom budú tri tabule. Na jednej bude: ZÁKLADNÁ 

ŠKOLA S MATERSKOU ŠKOLOU, na druhej : ZÁKLADNÁ ŠKOLA, no a na tretej: 

ZÁKLADNÁ ŠKOLA S MATERSKOU ŠKOLOU MARTINA HAMULJAKA. Bude mať jedno 

poschodie, prízemie a podkrovie a bude prepojená so škôlkou. Pred ňou bude autobusová 

zastávka a vedľa kultúrny dom. Učiť sa tam nebude, kvôli istému COVID- 19 či čomu to. 

Presne takto bude vypadať škola v budúcnosti. Asi tak o..... pol minúty. 

Ak ale chcete poznať moju predstavu o škole, ktorá bude o niekoľko rokov, desaťročí možno 

i storočí, tak by som mala začať odznova: 

Vonkajší vzhľad školskej budovy by závisel na obci/meste. Miesto učebníc budeme nosiť 

tablety (alebo si ich budeme nechávať v škole), v ktorých budú aplikácie na vzdelávanie. 

Napríklad: Google (alebo iný prehliadač), EduPage, nejaké aplikácie na SJL, MAT... Možno 

budú aj nejaké na výtvarnú , hoci osobne by som ju skôr nechala ako kreslenie na reálny 

papier. A ak nie tablety, tak aspoň menej učebníc a zošitov. 

Sedeli by sme po samom a nosili uniformy. Mohli by sme tak odbúrať šikanu ohľadom 

oblečenia a tým sedením aj iné nepríjemnosti. Učiteľov by som ponechala. Nerozumiem, 

ako by nás mohli učiť stroje. To učenie by bolo hrozne suché. 

Učili by sa všetky predmety. Možno by niektoré odpadli ako technika, výtvarná, alebo iné 

predmety. (To sa dúfam, že nestane!) Možno aj niektoré časom pribudnú. Bohvie. 

Náboženstvo by som brala aj viackrát do týždňa. Čo sa týka dĺžky vyučovania, nechala by 

som to tak, ako to je dnes. Aj povinnú školskú dochádzku. Možno len, že na základnej škole 

to bude menej rokov ako na strednej. 

Bez krúžkov by to tiež nebolo ono. Mimoškolské aktivity sú podľa mňa celkom dobrý spôsob 

ako zabiť nudu. Možno by sa mohlo zmeniť obmedzenie žiakov a počet hodín do roka. 

Asi tak si predstavujem našu budúcu školu. 
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